
Protokół nr 361201'7
zposiedzenia Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMZ

z dnia2} częrwca2jl7 r.

Stan Komisji KPMiSS - 8 radnych

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

obecnych _ 6 ľadnych

Poľządek posiedzenia:

1. Spľawy organizacyjne:

a. Otwarcieposiedzenia;

b. Stwieľdzenie prawomocności obľad;

c. Przedstawienie porządku obľad.

2. Sprawozdanie z rcalizacji programów:

a. Żyrardowsk a KartaDużej Rodziny,

b. Żyrardowska Kaľta Seniora.

3. Działalność, Muzeum Lniarstwa im. Filipa de Giraľda.

4. Zaopiniowanie projektu nadania Ętułu Honorowy obyłľatel Miasta Żyrardowa.

5. Wyľażenie opinii w sprawie upamiętnienia historii Miasta Żyrardowa.

6. Zamknięcie obľad.

Ad 1.

W dniu 20 czerwca 2017 r. o godz. 17.00 w Muzeum Lniarstwa im. Filipa de Girarda

w Żyrardowie odbyło się posiedzenie Komisji Kultury, Pľomocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ.

Posiedzenie otworzyła i poprowadziła Pani Monika Gwiaździńska-Wrzesień, Pľzewodnicząca Komisji

Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMZ. Powitała uczestników spotkania i przedstawiła

zaproszonych gości.

Ad2a.i2b.
Informacji o realizacji obu programów udzieliła Pani Wiesława Waľdziak, Dyrektoľ Wydziału

Zdrowia i Spraw Społecznych. Prąrpomniała, od kiedy funkcjonują obydwa programy' do kogo

są adresowane, jakie są waľunki uczestnictwa w pľogľamie oraz ile kaľt wydano.

W związku z pisemnym zapytaniem radnego Roberta Rybickiego infoľmacje na temat |iczby

osób legitymujących się Żyľardowską Kartą DuŻej Rodziny oraz Żyrardowską Kartą Senioľa

i korzystających ze zniżekw Centľum Kultury i Spółce AQUA pľzedstawił Pan Daniel Jarosz' Dyľektoľ

Wydziału Promocji. Poinformował o liczbie partnerów zewnętrznych uczestniczących w obu

pľogramach.
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W toku dyskusji radni dociekali, czy wstępują problemy ze składaniem wniosków o wydanie

Żyrardowskiej Karý Seniora przezmieszkańców sąsiednich gmin, a także czy po wprowadzeniu ulgi

w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi więcej osób wystąpiło o wydanie Żyrardowskiej

KaĘ,Dużej Rodziny. Poruszono również temat pľomowania obu programów.

Ad 3.

Informacje w tej sprawie przedstawił Pan Jacek Czubak, Pełnomocnik Prezydenta Miasta

Żyrardowa ds. organizacji Muzeum Lniarstwa im. Filipa de Giľarda. Wspomniał o podejmowanych

przez Muzeum staraniach celem pozyskania zewnętrznego dofinansowania, a takŻe o wydarzeniach,

któľe będą odbywĄ się w placówce w okľesie wakacji i w kolejnych miesiącach.

W toku dyskusji poľuszono kwestię praw własności do budynku, w którym mieści się Muzeum

Lniaľstwa i faktu, że ogranicza to możliwości ubiegania się o środki zewnętrzne' Radni dopytywali

również o pr4lgotowania do Festiwalu Miasto Gwiazd.

Ad 4.

Pani Monika Gwiaździńska-Wľzesień, Przewodnicząca Komisji Kultury, Promocji Miasta

i Spľaw Społecznych RlMŻ przedstawiła wniosek złoŻony przez Światowy Związek Żołnierzy Armii

Krajowej Środowisko ,,Żaba" w Żyrardowie w spľawie nadania tytułu Honorowy obywatel Miasta

Ży rar dow a mj r. Edwardowi Dębiński emu'

W toku dyskusji ľadni skupili- się na zyciorysie majora Dębińskiego' Radny Jeľą' Jankowski

zaproponował złożenie zapytania do Instytutu Pamięci Narodowej celem rorwiązania powstaĘch

wątpliwości, a pomysł ten członkowie Komisji poparli w głosowaniu. Dalsze dyskusje nad tą Sprawą

zostaną podjęte po uzyskaniu opinii IPN-u.

Ad 5.

Pan Jerzy Jankowski, Wicepľzewodniczący Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw

Społecznych RMŻ, pľzedstawił wyniki prac Zespołu ds. Upamiętnienia Historii Miasta Żyrardowa'

W toku dyskusji radni odnosili się do konkretnych propozycji, pytali również o opinie IPN-u,

o których prrygotowanie Zespőł prosił, a także docieka|i, jak wyglądać, będzie finansowa kwestia

ewentualnego wpľowadzenia zmian. Zwrőcono uwagę na zasadność przeprowadzenia konsultacji

społecznych. odpowiedzi na wątpliwości radnych udzielali Pan Daľiusz Kaczanowski, Zastępca

Prezydenta Miasta' oraz radny Jerzy Jankowski' Radny Józef Kapusta zgłosił wniosek o poszeľzenie

składu Zespołl. Zdecydowano o zasadności poruszenia tego tematu podczas sesji Rady Miasta.

Członkowie Komisji w głosowaniu poą1Ęwnie zaopiniowal'i przystąpienie do rea|izacji dzjałan

rekomendowanych przez Zespőł ds. Upami ętn ian ia Hi storii Mi asta Żyrar dow a.
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Ad 6.

Pani Monika Gwiaździńska-Wrzesień, Przewodnicząca Komisji Kultury, Pľomocji Miasta

i Spraw Społecznych RMŻ, podziękowała uczestnikom spotkania zaudział w posiedzeniu i zamknęła

obrady.

Pľzewodnicząca
Komisji Kultury, PromocjiMiasta i Spraw Społecznych RMŻ

Radna Gwiaździŕska ľzeslen

Pľotokół sporządziła: Dorota Rdest
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